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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:889 Ett nordiskt ministerråd för infrastruktur, trafik och 
transporter

Under en tid har det i nordiska sammanhang förts en diskussion om behovet av 
ett ministerråd även för infrastrukturfrågor. Goda kommunikationer är ju 
viktiga för tillväxt och välstånd, Den här typen av investeringar är också 
mycket långsiktiga varför samarbete och koordinering är en styrka. Från 
parlamentariskt håll i Nordiska rådet – över parti-, block- och nationsgränser – 
har uttryckts ett starkt önskemål om just ett nordiskt ministerråd för trafik-, 
transport- och infrastrukturfrågor.

Ur ett sydsvenskt perspektiv går det att se en stor fördel genom det tydliga 
önskemål om en fast förbindelse mellan Helsingborg och Helsingör som finns 
härnere. Sverige och dess regering uppges dock vara motståndare till 
inrättandet av ett nordiskt ministerråd för infrastruktur och pekas ut som 
varande bromsklossen.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att medverka till inrättandet av ett nordiskt ministerråd för 
infrastruktur, trafik och transporter?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-07
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


